
Jeg kvittede et forbrug af almindelige cigaretter på omkring 40 stk. pr. dag, for ca. et halvt år siden. 

Kun ved at bruge dampcigaretter, var jeg istand til at stoppe. Havde prøvet utallige andre metoder, 

uden held. 

Det er fuldstændig grotesk, at lovforslaget forbyder salg, og fuldstændig uacceptabelt, at vi 

sidestilles med almindelige rygere. Selv andre rygere nævner hvor godt det dufter, når dampen 

kommer forbi dem, og overvejer selv at stoppe... Det må da siges at være positivt. 

Hvis dampcigaretterne virkelig er så usunde og skadelige, hvordan kan det så være, at når man går 

over til damp, fra at ryge rigtigt, så kommer smags og lugtesansen tilbage? 

Fysisk får man det langt bedre, præcis som når man stopper ved hjælp af andre metoder, og slet ikke 

ryger.  

Det viser jo tydeligt, at dampsmøger er ok, måske ikke 100% uskadelige, men det er der jo intet der 

er... 

Ok at forbyde til børn under 18. Men det er da også den eneste regel der burde være.  
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